
ŘEKLI O ZÁKONĚ 
O PODPOŘE V BYDLENÍ

Bydlení 
pro život

„Zákon o podpoře v bydlení velmi vítám. Osobně, lidsky 
i pracovně jsem si jistý, že patřím mezi 84 % našich 
obyvatel, kteří tento zákon vítají jako potřebný.“

Milan Märc
náměstek primátora Chomutova

„Je třeba vybudovat hustou síť kontaktních míst, 
ukotvit asistenci v bydlení a dostat volné byty na 
nájemní trh. Připravovaný zákon o podpoře v bydlení 
považuji za krok správným směrem.“

Jan Hruška
náměstek primátora Liberce

„Při dlouhodobějším způsobu uvažování může mít 
řešení bytového problému dokonce i pozitivní čistý 
finanční dopad na veřejné rozpočty.“

Daniel Münich
ekonom, CERGE-EI, Národní ekonomická rada vlády

„Oceňuji odvahu předkladatelů zákona, že zahrnuli 
mezi podpůrná opatření garantované bydlení. Jde o 
inovativní, trhu přátelský, na spolupráci se soukromým 
sektorem založený a výhledově k veřejným rozpočtům 
šetrný způsob poskytování dostupného bydlení.“

Martin Lux
sociolog, Sociologický ústav Akademie věd ČR



„Po 10 letech diskuzí a mlácení prázdné slámy politiky, 
vznikl návrh zákona o podpoře v bydlení. Po jeho zave-
dení jistě zjistíme, že má vady na kráse a chybičky, ale 
ty odstraníme a konečně začneme řešit situaci lidí v 
bytové nouzi.“ 

Robert Pisár
člen rady Karlovarského kraje

„Velmi oceňuji pečlivou přípravu zákona, který vychází 
z konkrétních dat současného stavu v ČR a z intenzivní 
komunikace s dotčenými subjekty.“

Pavel Šotola
člen rady Pardubického kraje

„Na zákon o podpoře v bydlení čekáme již dlouhou 
dobu a jedná se pro nás o zásadní téma, které se týká 
všech našich členských organizací. I pro obce je toto 
téma nosné a potřebné, a to sděluji i jako zastupitel 
města Plzně s dlouholetou praxí.“

Jiří Lodr
prezident České rady sociálních služeb

„Oceňujeme, že návrh zákona skutečně nahlíží na 
řešení bytové nouze systémově. Propojuje důležité 
pilíře roky přehlížené prevence ztráty bydlení. Pokud 
nebude přijat, počet lidí v bytové nouzi poroste a pro 
následující vlády bude těžší prosadit financování.“

Barbora Bírová
ředitelka Platformy pro sociální bydlení


